
FAU PÅ SAGENE SKOLE 

 

FORELDRENES ARBEIDSUTVALG 

 
Til: Alle FAU-representanter og klassekontakter  

Referat fra FAU-møte mandag 17. april 2023, kl. 18.30 - 20.30 
Sted: Anna Sethne – 2. etg. i Ungdomsskolebygget 
Til stede: Anita Berlund 3A, Katinka Odner 5A, Elise Christensen 5A, Sigrid Køhn Dobbe 
3C, Lena Bornøy 1B, Thomas Keilman 9A, Lena Øverby. Hanne Korvald 8B, David Dundua 
4A, Tobias Liland 5B, Anders Luneng 7A, Bodil Anshus 9B, Jans Chr. Næss 6C, Håvard 
Mokleiv Nygård 2B, Igor Snapkow 1A ,Guro L. Nordeng 4B, Helge A. Straxrud 4C, Anna 
Emilia Løkken 3B, Annette Gauslå 9B, Janneke Solem  
 

AGENDA FOR MØTET:  
1. Godkjenning av innkalling 

Godkjent 
 

2. Godkjenning av referat (Referatet ettersendes) 
Godkjent 

 
Informasjonssaker:  
3. Informasjon fra rektor  

1. Skolens økonomi: Rektor informerer om arbeidet med å stabilisere 
økonomien og justere ned merforbruket. Foreløpig er skolen i tråd med 
budsjettet. Budsjettet er stramt.  
Innspill fra FAU: FAU oppfordrer til at skolen synliggjør utfordringene med 
stram økonomi og elevgruppens behov. Rektor viser til at det er meldt videre 
at skolen mener at tildelingsmodellen ikke er god nok. 

2. Trivselsundersøkelse, herunder hvordan elevrådene har jobbet med å følge 
det opp.  
Rektor tar opp følgende utfordringer:  
- Språkbruk: Rektor oppfordrer til at foresatte og skolen sammen bør ta tak i 
dette. 
- Vold og trusler mot ansatte: Dette skjer også på Sagene skole. Rektor 
beskriver en dialogorientert håndtering, og at skolen kobler på politiet ved 
alvorlige tilfeller.   
- Hærverk: Det er tilfeller av hærverk hvor skolen må betale for skadene med 
egne ressurser. 
- Verdisaker: Rektor oppfordrer alle til ikke å ta med verdisaker. Telefoner bør 
ikke legges i jakkelommer, men trygt i sekken.   
- Konflikter på SoMe: Rektor oppfordrer til et godt og tett skole-hjem-
samarbeid. Det har vært tema på temakvelden for ungdomstrinnet. Skolen 
har utformet et forslag til skriv som skal til alle foresatte. Rektor ber FAU se 
over og gi tilbakemelding på følgende: Støtter FAU anbefalingene? Bør alle 
foresatte motta skrivet eller en gitt aldersgruppe? Skal skolen mene noe om 



mobilbruk hjemme?  FAU-leder sender skrivet til FAU som sender inn 
kommentarer.  

3. Status for bemanning og sykefravær ved skolen:  
Rektor viser statistikk over sykefravær fra 2018 – 2022. Fraværet ved Sagene 
skole skiller seg ikke fra det som er vanlig i Osloskolen. Evt. spørsmål kan 
sendes til rektor på e-post. 
 

Planlegging neste skoleår:  
Det blir fullt på skolens 1. trinn neste år. Det blir 50+ elever på 8.trinn. 
Rekrutteringsprosesser er godt i gang. Det blir besatt en ny sosiallærerstilling 
neste år. Skolen vil arrangere førskoledag i starten av juni med FAUs deltakelse.  
 

4. Oppsummering fra skoleballet ved trinngruppen 7-10 trinn:  
Foresatte og elevråd har gjort en god innsats.  
 

5. Orientering fra FAU-styret   
1. Skolegården: FAU har etterspurt fremdriftsplan og faseplanlegging. Det har 

kommet nytt planforslag som imøtekommer noen av skolens behov. Planen er 
fortsatt at det skal ferdigstilles til høsten. Det har kommet flere konkrete 
forslag på produkter og plassering. Mer informasjon ettersendes.  

2. Kort oppsummering fra KFUs Foreldrekonferanse: Sagene FAU holdt et 
innlegg. Konferansen var nyttig og alle kan delta.  

  
 
6. Ønsker trinngruppene å ta opp noe?   

Det er ønskelig med mer foreldreengasjement i grupper og aktiviteter utenom skoletid. 
Uteaktiviteter i skolegården etter skoletid for barn med ballspill og leker, skal startes 
opp. Det er behov for utstyr. Det er behov for foreldre som kan stille opp og bidra med 
utstyr.  
Trygghetsvandringer: Det er behov for flere deltakere fra skolens foresatte. FAU-
representantene kan dele FB-gruppa til trygghetsvandringene med klassen sin. Søk opp 
«Trygghetsvandring Sagene skole» på Facebook. Kontakt Anette ved behov. Alle kan 
delta. 

 
Diskusjonssaker:  
 
7. Digitale læringsmidler ved Sagene skole – tidlig drøfting av forslag om 

foreldreengasjement.   
FAU-leder innleder drøftingen med informasjon om at Oslo kommune har pålagt skolene 
at det om kort tid skal være 1-1-dekning av digitale læringsmidler for skolene i byen. For 
Sagene skole er det et stykke tid frem dit, blant annet fordi at det kreves investeringer i 
utstyr. Økt bruk av digitale læringsmidler reiser mange spørsmål, for eksempel hvordan 
sikkerhet, personvern og pedagogisk utbytte, skal ivaretas, men også skolemiljø og digital 
mobbing og utestenging er stikkord. Skolen har hovedansvaret for å sikre dette, men 
samtidig er det svært viktig med et godt skole-hjem samarbeid. FAU har en mulighet til å 
bidra til at dette utvikler seg ved skolen. FAU-leder løfter spørsmålet om hvordan FAU 
kan engasjere seg i dette og jobbe sammen med skolen. En mulighet er å sette ned en 



gruppe foreldre som kan jobbe med dette opp mot skolen. Gruppen bør ha digital 
kompetanse, pedagogisk og gjerne også psykologisk kompetanse. 
 
FAU-leder spør om det skal opprettes en arbeidsgruppe som jobber med dette i 
prosessen skolen skal stå i.  
Innspill: Innspillsrunden viser at det er engasjement i FAU. Flere mener det er fint med 
en gruppe som kan synliggjøre nyansene i samtalen om digitale verktøy i skolen. Det er 
ønske om at skolen sender FAU en plan for hvordan de ser for seg arbeidet med 1-1-
dekning. Det er bra om FAU er involvert i arbeidet. De som ønsker å sitte i en slik gruppe 
kan melde sin interesse.  
  

8. Lekser: Bør det være en gruppe på dette som kan undersøke mulighetene for å ta opp 
den samtalen på Sagene skole. Hvis noen vil så kan det melde seg til Anette. To melder 
seg til videre arbeid.  

 
9. Eventuelt 

 
10. Arbeid i trinngrupper 
 
3. og 6. trinn 
Forberedelse og deltagelse av vårens dugnad på Vesle Sagene lørdag 6. til søndag 7. mai.  
Det er ca 66 påmeldte voksne og barn som deltar. Denne gangen har styret fått innvilget 
midler som går til diverse små oppgraderinger og til det sosiale fellesskapet med felles 
måltider og grillkos. Dugnadsansvarlig er Anita Berglund med mobil 48367766 ved spørsmål.  
 
4. og 5. trinn  
Trinngruppa for 4. og 5. trinn arbeidet med 17. mai og tar sikte på å sende ut felles 
informasjon til hele skolen 2. mai, og senest innen 5. mai. 
 
7.-10. trinn 

• Skoleballet: 

Evaluering av ballet på ungdomstrinnet: Kort oppsummert: Veldig vellykket, fornøyde 
ungdommer, god stemning, mange foresatte som bidro. Innspill til forbedringer og 
mulige endringer.  

Morten lager utkast til overføringsnotat til bruk fremover.  Morten og Annette har 
kontakt med skolen. 

• Kulturarenaen/sosiale aktiviteter på ungdomstrinnet: 

Super mulighet for ungdommene å være sammen og gjøre noe hyggelig. Mandagene 
i mai blir det diverse aktiviteter ute i skolegården. Vi snakket om å få til grilling en av 

dagene. Behov for at vi foresatte stiller opp og hjelper til.  

• Trygghetsvandring: 



Alle minner respektive klasser på å melde seg på vandringene på Facebook. Hvis de 
oppsatte tidspunktene ikke passer, er det mulig å gå andre tider.  

 
 
 
 
 

 
 

Med vennlig hilsen,  
Styret i FAU Skoleåret 2022-2023: 

 
Leder: Janneke Solem 
Nestleder: Annette Gauslå (9B) 
Kommunikasjonsansvarlig: Anne-Martha Øygarden (7B) 
Kommunikasjonsansvarlig: Morten Kreutz (10A) 
Sekretær: Elise Christensen (5A) og Anita Berglund (3C) 


